
Zápis č. 1/2015 
Z Valné hromady SOTM, konané 13. února 2015 v 16.00 hodin v sídle SOTM 

 
Valná hromada byla řádně svolána, předseda konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina 
zástupců obcí, je tedy usnášení schopná. 

Přítomni:  dle prezenční listiny 
Jednání Valné hromady Sdružení obcí Toulovcovy Maštale konané 13. února 2015 proběhlo 
v době od 16:00 hodin do 17:00 hodin. Jednání zahájila a řídila Lucie Oherová, ředitelka svazku. 

Program: 
1. Kompostéry pro svazek obcí 
2. Schválení návrhu na usnesení 

Schválení programu Valné hromady 
Přednesený návrh na program Valné hromady byl bez připomínek a doplnění schválen všemi 
hlasy.  
Volba návrhové komise 
Návrhová komise: Bohumil Nešpor, Vladko Beneš 
Návrhová komise byla schválena všemi hlasy. 
Volba ověřovatelů zápisu 
Ověřovatelé zápisu: Martin Olbrich, Luboš Šplíchal 
Ověřovatelé zápisu byli schváleni všemi hlasy. 
 
1. Kompostéry pro svazek obcí 
Ředitelka svazku seznámila přítomné s možností čerpání dotace z Operačního programu Životní 
prostředí, Oblast podpory: 4.1 – Zkvalitnění nakládání s odpady na kompostéry. Termín pro podání 
žádosti je 19. 3. 2015. Projekt bude zpracovávat a administrovat společnost Naviga 4 s.r.o. a 
Naviga Assistance s.r.o. Ředitelka svazku seznámila přítomné se strukturou financování, 
s předpokládanými náklady projektu a s tím, jak probíhá samotná realizace projektu (majetkové 
vztahy mezi SOTM a obcemi a samotnými uživateli kompostéru). V souvislosti s realizací projektu 
bude vydán propagační letáček s informacemi o projektu pro občany mikroregionu. 

Valná hromada bere na vědomí informaci ke kompostérům. 
Valná hromada schvaluje podání žádosti o dotaci do OPŽP na kompostéry pro SOTM. 
Pro: 10, Zdržel se: 0, Proti: 0 
Valná hromada schvaluje smlouvu o poskytování služeb na zpracování žádosti a administraci 
projektu na kompostéry pro SOTM se společností Naviga 4 s.r.o. a Naviga Assistance s.r.o., 
smlouva je přílohou tohoto zápisu. 
Pro: 10, Zdržel se: 0, Proti: 0 

14. Schválení usnesení 
Komise pro usnesení přednesla návrh na usnesení a provedla rekapitulaci usnesení, které bylo 
jednotlivě přijato a schvalováno po každém bodu programu. 
Přednesené usnesení bylo schváleno všemi hlasy. 
 
V Proseči 13. 2. 2015 
 
Předseda svazku:   ………………………………… 
 
Ověřovatelé zápisu:   ………………………………… 
 

…………………………………        zapsala: Lucie Oherová 


